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با وجود اینکــه ترافیک محدوده نمایشــگاه 
بین المللی تهران طی سال های اخیر دردسرهای 
فراوانی برای شــهروندان ایجاد کرده است اما 
همچنان کار شکنی هایی برای انتقال رویدادهای 
پرمخاطب این نمایشگاه به مجموعه شهر آفتاب 
صورت می گیرد. از قرار معلوم امسال هم نمایشگاه 
کتاب در شهر آفتاب برگزار نمی شود. بهانه اصلی 
این موضوع برگزاری همزمان نمایشگاه نفت بوده 
که خبر می رســد این رویداد هم در نمایشگاه 

بین المللی سئول برگزار خواهد شد. 

به گزارش همشــهری، ترافیک تهران کشنده شده 
است؛ جمله ای که بارها توسط مهدی چمران، رئیس 
شورای شهر تهران بیان شــده و نشان می دهد که 
ترافیک در کلانشهر تهران به معضل لاینحل تبدیل 
شده است. باتوجه  به سهم 13درصدی حمل ونقل 
عمومی )مترو و اتوبوس( در جابه جایی مســافران، 
توسعه این ناوگان مهم ترین گزینه برای کاهش بار 
ترافیک تهران محسوب می شود؛ ازاین رو مدیریت 
شهری با خرید اتوبوس های جدید و اورهال واگن های 
مترو گام های خوبی برداشته اســت، اما باتوجه  به 
عقب ماندگی 1۰ساله در این حوزه، اقدامات انجام شده 
قطره ای در دریا هستند. از سوی دیگر شورای شهر 
تهران هم با تصویب انتقال نمایشگاه های پرمخاطب 
به شهر آفتاب تلاش کردند تا از افزایش بار ترافیک 

پایتخت بکاهند، اما گویا وزارت صمت توجه جدی 
به این مصوبه ندارد؛ چراکه خبرها حاکی از آن است 
که امسال نمایشــگاه کتاب که جزو نمایشگاه های 
پرمخاطب محسوب می شود، قرار نیست در مجموعه 

نمایشگاهی شهرآفتاب برگزار شود.

درخواست شورا از دولت
عدم برگزاری نمایشگاه کتاب در شهر آفتاب، انتقاد 
نایب رئیس شورای شهر تهران را در پی داشت و پرویز 
سروری در جلسه دیروز به این موضوع متذکر شد و 
گفت: »متأسفانه فریاد و درخواست و اعتراض اعضای 
شــورای شــهر که یک مطالبه گری جدی و بر حق 
اســت، مورد توجه قرار نمی گیرد و همچنان شاهد 
مشکلات جدی ترافیکی در تهران هستیم؛ چراکه 
مطلع شدیم قرار نیست نمایشــگاه کتاب در شهر 
آفتاب برگزار شود.« او تأکید کرد: »بارها از مسئولان 
ذیربط و رده بالای کشور ازجمله رئیس جمهور، وزیر 
فرهنگ و همه آنهایی که در این زمینه مسئولیتی 
دارند درخواست کردیم تا این موضوع را مدنظر داشته 
باشــند و به ظرفیت ها و امکانات ایجادشده در شهر 
آفتاب توجه کنند. انتقال نمایشگاه ها به شهر آفتاب 
موجب رفاه و گشایش در کار مردم می شود و حجم 
ترافیک را کاهش می دهد. متأسفانه به این موضوعات 
وقعی نمی نهند. باتوجه  به استقبالی که از نمایشگاه 
قرآن در مصلای تهران شد، بهتر بود این نمایشگاه در 

شهر آفتاب برگزار می شد.«

نامه دادستان کل به وزیر صمت
رئیس شورای شهر تهران هم در انتقاد از عدم برگزاری 

نمایشگاه کتاب در شهر آفتاب گفت: »درخصوص 
اجرای مصوبه شــورا مبنی بر انتقال نمایشگاه های 
پرمخاطب به شهر آفتاب، حجت الاسلام محمدجواد 
منتظری، دادستان کل کشــور طی نامه ای به وزیر 
صمت تأکید کردند که شــهر آفتــاب محل خوبی 
برای برپایی نمایشگاه هاست؛ بنابراین امیدواریم وزیر 
صمت چشم خود را روی این موضوع باز کند تا مردم 
کمتر آزار و اذیت شوند.« مهدی چمران تأکید کرد: 
»با وجود چنین نامه ای همچنان شاهد بی توجهی از 

سوی وزارت صمت هستیم. به هرحال تلاش می کنیم 
تا نمایشگاه های پرمخاطب باهدف کاهش بار ترافیک 
به شهر آفتاب منتقل شــوند و درخواست برگزاری 
جلســه ای دراین خصوص را کردیم کــه امیدواریم 
این جلسه برگزار و این موضوع به صورت ریشه ای و 

اساسی حل شود.«

کاهش نرخ کرایه حمل ونقل عمومی 
در ادامه جلســه دیروز شــورای شــهر تهران، نامه 
اعتراض هیأت تطبیق فرمانداری به مصوبه نرخ بلیت 
وســایل حمل ونقل عمومی بررسی شد. سیدجعفر 
تشکری هاشمی گفت: »نرخ کرایه ها را با وجود اینکه 
می توانستیم براساس نرخ تورم ۴۶درصدی افزایش 
دهیم، اما کمتر از نرخ تورم افزایش صورت گرفت و 
جلساتی با مسئولان شهرداری و فرمانداری برگزار 
کردیم تا به یک نقطه تعادل برســیم.« به گفته او، 
نرخ کرایه ۴1درصد در خطوط اتوبوسرانی تندرو و 
9.۶3درصد هم در ناوگان ریلی افزایش داشته است. 
در جریان بررسی این نامه مهدی چمران خواستار 
حل مشــکل پول خرد در کرایه های تاکسی شد و 
تشکری هاشمی گفت: »ســازمان تاکسیرانی ۶ ماه 
فرصت دارد تا نسبت به فراهم کردن زمینه پرداخت 
الکترونیک در تاکسی ها اقدام کند.« در نهایت اصلاح 
برخی از موارد مربوط به نرخ بلیت ناوگان حمل ونقل 
عمومی اعمال و توســط اعضای شورای شهر تهران 
تصویب شد. اعضای شــورای شهر تهران همچنین 
اعتراض فرمانداری به بهای خدمات کارشناسی دفاتر 
خدمات الکترونیک شهر را وارد دانسته و با افزایش 

۴5درصدی این خدمات موافقت کردند.

یارمهربانبهشهرآفتابنمیرود
انتقاد شورای شهر تهران از بی توجهی وزارت صمت در انتقال نمایشگاه های پرمخاطب به مجموعه نمایشگاهی شهر آفتاب

نام جدید برای 3 ایستگاه و 11معبر
بررسی نامگذاری 3ایستگاه مترو و 11معبر 

نامگذاری
دستور جلسه دیروز شورای شهر تهران بود 
که نرگس معدنی پور، رئیس کمیســیون 
فرهنگی اجتماعی در جریان بررسی آن گفت: »کمیسیون 
نامگذاری در این دوره ۲1 جلســه برگــزار کرده و 1۶۹ 

نامگذاری داشته اســت. 14۶مورد نامگذاری مربوط به 
شهدای مرد و 17مورد هم شهدای زن بوده است. در نهایت 
اعضای شورای شهر تهران دیروز با تغییر نام و نامگذاری 
3ایستگاه متروی خط4 در منطقه 5 و ۶معبر در منطقه یک 

و 5معبر در مناطق ۲، 3، 10، 11 و 1۹موافقت کردند.

زینب زینال زادهشورا
روزنامه نگار

عرق سرد بر پیشانی آفتاب
مدیرعامل شهرآفتاب در گفت وگو با همشهری از دلایل برگزار 
نشدن نمایشگاه های پرمخاطب در این مجموعه پرده برداشت

مدیران شهری در همه ادوار جای پای انتقال نمایشگاه ها از 
مرکز پایتخت به شهرآفتاب را سفت می کنند؛ فارغ از اینکه 
عدم وجود مدیریت یکپارچه شهری مهر ابطال بر این مصوبه 

می زند و ترافیک، مهمان خیابان های پایتخت می شود.
به گزارش همشهری، برگزاری نمایشگاه های پرمخاطب 
در مرکز شــهر یکی از چالش های چند دهه اخیر تهران 
بوده است؛ تا جایی که شورای شهر در سال83 به منظور 
جلوگیری از ترافیک طولانی مدت خیابان های منتهی به 
نمایشگاه بین المللی تهران، قانونی را تصویب کرد که به 
موجب آن، برگزاری نمایشگاه های پرمخاطب در این محل 
ممنوع اعلام شد، اما این مصوبه همچنان خاک می خورد؛ به 
همین دلیل آذر سال1400 یک فوریت انتقال نمایشگاه های 
بین المللی به شــهر آفتاب در شورای شهر تصویب شد؛ 
اتفاقی که هرگز رخ نداد. تجربه خوب برگزاری نمایشگاه 
پرمخاطب خودرو در محل شهرآفتاب نیز شاهدی بر این 
مدعاست که می توان نمایشگاه هایی که ترافیک وحشتناک 
در تهران ایجاد می کنند را مدیریت کرد؛ با این حال مصوبه 

شورای شهر همچنان اجرا نمی شود.
عباس تقدسی نژاد، مدیرعامل شــرکت نمایشگاه های 
بین المللی شــهر آفتاب در این خصوص در گفت وگو با 
خبرنگار همشهری به چرایی عدم برگزاری نمایشگاه های 

پرمخاطب در شهر آفتاب پاسخ می دهد.

چرا همه نمایشگاه های پرمخاطب در شهرآفتاب 
برگزار نمی شود ؟ 

تا کنون نمایشگاه های بسیار پرمخاطب و پربازدید مانند خودرو، 
کاشی و سرامیک، موتورسیکلت و دوچرخه و...  با بازدید بیشتر 
از ۲۰۰هزار نفر در نمایشگاه شهرآفتاب برگزار شده است  . پس 
اینکه در شهرآفتاب نمایشگاه های پرمخاطب برگزار نمی شود، 

مبحث اشتباهی است.
آیا زیرساخت های نمایشگاهی مشکل دارد؟

خیر. نمایشــگاه بین المللی شــهرآفتاب براســاس متدها و 
استانداردهای روز جهانی و بین المللی ساخته شده است  و به 
جرأت می توان گفت که سالن های نمایشگاهی شهرآفتاب چه 
به لحاظ امکانات تاسیساتی و... و چه به لحاظ نحوه ساخت و اجرا، 
جزو استانداردترین سالن های نمایشگاهی ایران یا حتی منطقه 
است ؛ بنابراین این جمله که زیرساخت های شهرآفتاب دچار 
مشکل است، هیچ مبنای منطقی ندارد، بلکه فقط بهانه ای است 
برای جلوگیری از انتقال نمایشگاه های پرمخاطب به شهرآفتاب. 
هم اکنون ساخت سالن های جدید دیگر نیز در دستور کار قرار 
دارد که علاوه بر سالن های 3قلو و سالن ملل است. این سالن های 
جدید نیز با استانداردهای جهانی ساخته می شوند  و عملیات 

ساخت از اسفند1۴۰1 آغاز شده است.
نقش وزارت صمت در عدم برگزاری نمایشگاه ها 

در شهر آفتاب چیست؟ 
متأســفانه وزارت صمت و در جایگاه بعدی ســازمان توسعه 
تجارت به جای سیاستگذاری در زمینه برگزاری نمایشگاه ها، 
خود متولی برگزاری نمایشگاه ها شده اســت. به این معنا که 
وزارتخانه ای که باید نماینده تمام سایت های نمایشگاهی باشد، 
تبدیل به نماینده یک سایت نمایشگاهی شــده است و تمام 
برنامه ریزی ها در راستای منافع آن سایت صورت می گیرد. بهتر 
است منافع جمعی را به منافع شخصی ترجیح دهیم؛ چراکه 
صنعت نمایشگاهی می تواند نقش بسزایی در شکوفایی صنایع 
مختلف داشته باشد. علاوه بر این، نمایشگاه محملی برای ایجاد 
توسعه پایدار است. فراموش نکنیم که در نمایشگاه های کشور، 
دیدار کارآفرینان، بازرگانان و سرمایه گذاران میسر می شود و این 
مهم نیاز به برنامه ریزی جامع دارد. شرکت سهامی نمایشگاه های 
بین المللی جمهوری اسلامی ایران می تواند نقش مهمی در این 

خصوص داشته باشد.
چرا نمایشگاه های پرمخاطب یکی پس از دیگری 

کنسل شده است؟
هیچ نمایشگاه پرمخاطبی در تقویم شــهرآفتاب نبوده است 
که کنسل شود. تنها نمایشگاه نفت بوده که آن هم با تصمیم 
وزارت نفت و پس از عزل مدیرعامل نمایشگاه سئول این اتفاق 

افتاده است.
نمایشگاه شهرآفتاب چه میزان آمادگی دارد و 

چه برنامه هایی خواهید داشت؟
 نمایشگاه شهرآفتاب آمادگی برگزاری هر نوع نمایشگاه به ویژه 
پرمخاطب ترین نمایشگاه ها را دارد که در سال گذشته نیز اقدام 
به برگزاری بیش از 3۰نمایشگاه کرده است. همچنین با توجه 
به افزایش بودجه صورت گرفته و با اعتبار موجود و زمان کافی، 
ان شاءالله تا نیمه سال جاری حدود 5۰ هزار مترمربع به فضای 
سالن های نمایشگاه متناسب با طراحی جامع آن اضافه خواهد 
شد. ساخت هتل و سایر امکانات رفاهی نیز که سال قبل در بسته 
سرمایه گذاری آفتاب قرار داشــت امسال فراخوان خواهد شد 
و ان شاءالله در پایان سال جاری هیچ بهانه ای برای عدم انتقال 
نمایشگاه های بزرگی مثل نفت و گاز، کتاب و... باقی نخواهد ماند.

مجیــد باقــری، معــاون برنامه ریــزی، 
توســعه ســرمایه انســانی و امور شورای 
شــهرداری تهــران بــا اشــاره بــه اینکــه 
مــدارک نزدیــک بــه هــزارو ۵۰۰ نفــر از 
نیروهای قراردادی ایثارگــر برای تبدیل 
وضعیت در حال بررســی است، گفت: 
اهتمام جدی بر تبدیل وضعیت نیروها 
وجــود دارد و تبدیــل وضعیــت کمتــر 
از ۲درصــد نیروهــا صــورت نگرفتــه که 

به دلیل نقص مدارک است.

1500
نیرو

نصــرالله آبادیــان، شــهردار منطقــه 7 
شــهرداری تهــران فعالیت هایــی را در 
جهــت هرچــه باشــکوه تر برگزار شــدن 
نمــاز عید فطــر انجــام می دهــد، گفت: 
»عملیات ۵۰تن آسفالت ریزی و ترمیم 
آســفالت در فضــای عمومــی مصــای 
بــزرگ امام خمینی)ره(، نقاشــی جداول 
داخل مصلی، ایمن سازی  محوطه های 
پررفت وآمــد شــهروندان و نمازگــزاران، 

انجام شد.«

50
تن

رضا صیادی، رئیس سازمان زیباسازی 
شــهر تهــران بــا اشــاره بــه اســتقبال 
شــهروندان و گردشــگران نــوروزی، 
گفــت: در طــول ۲هفتــه ابتدایی ســال 
بیش از 3۰هزار نفر از خانه های تاریخی 
سازمان بازدید و از برنامه های فرهنگی، 
گردشــگری و مناســبتی آن اســتفاده 
کرده اند. آشنایی با ویژگی های تاریخی 
و هویتی ازجمله فعالیت های خانه های 

تاریخی در این ایام بوده است.

30000
نفر

پارکینگ طبقاتی برای 
بیمارستان های مرکز شهر

شهردار منطقه ۶ با اشاره به اینکه یکی از مشکلات 
اصلی موجود در سطح منطقه مشکل کمبود فضای 
پارک خودرو است، گفت: »ما به طرح های خوبی در 
راستای رفع این معضل رسیدیم، ساخت پارکینگ 
نیازمند تامین زمین بود، ولــی در هیچ نقطه ای از 
منطقه ۶ زمین لازم برای این امر وجود نداشت.« رضا 
محمدی افزود: »از همین رو تلاش کردیم از ظرفیت 
مراکز دولتی و درمانی کــه خود از دلایل مهم ایجاد 
جاذبه سفر شهروندان تهرانی و بیماران برای درمان 
از نقاط مختلف کشور به منطقه بود، بهره مند شویم 
و از خود مشــکل به عنوان راهکار حل آن استفاده 
کنیم.« او با بیان اینکه روز یکشــنبه ۲۸ اسفند ماه 
آخریــن روز کاری ســال 1۴۰1 تفاهمنامه اولیه با 
بیمارســتان های امام خمینی)ره( و دکتر شریعتی 
امضا شد، گفت: »با انعقاد این تفاهمنامه ها به دنبال 
حل این مشکل چندین ســاله هستیم.« محمدی 
ادامه داد: »تفاهمنامه های اولیه امضا شده که پس از 
این پیگیری های لازم برای تبدیل این تفاهمنامه ها به 
قرارداد در حوزه ترافیک شهرداری تهران در دستور 
کار قرار دارد که پس از برگزاری تشریفات مناقصه، 
پیش بینی ما برای شروع عملیات، خرداد ماه 1۴۰۲ 
است.« شهردار منطقه ۶ در پایان گفت: »با احداث این 
پارکینگ ها تا حد قابل توجهی معضل فضای پارک در 
سطح منطقه رفع خواهد شد و نهضت پارکینگ سازی  
در منطقه با مشارکت بخش خصوصی و ارگان های 

دولتی ادامه دار خواهد بود.«

نقل قول خبر

عدد خبر

 خبر

سیمین برادران؛ روزنامه نگارگپ

بابتاختلالدرمتروعذرخواهیمیکنم
نرجــس ســلیمانی، رئیــس کمیســیون 
نظــارت و حقوقــی شــورا: درخصــوص 
اختال پیش آمده در ناوگان مترو از تمام 
شــهروندانی کــه در  مــاه مبــارک رمضــان 
دچار معطلی شدند، عذرخواهی می کنم 
و تقاضا دارم تا مشکات سامانه فروش 
بلیــت تعیین تکلیــف شــود. همچنیــن 
موضوع تهیه و تدارک قطعاتی که نیاز به 

تعویض دارند، پیگیری شود.

پهنهشمالریتعیینتکلیفشود
زهــرا شمس احســان، رئیــس کمیتــه 
اجتماعــی شــورا: ناحیــه صنعتــی شــمال 
ری حدود ۲۰۰هکتار مســاحت دارد و در 
محور فدائیان اســام واقع شده است و 
ضــرورت دارد شــهرداری در اســرع وقت 
نســبت به تعیین تکلیف و اخــذ تصمیم 
جدی پیرامون وضعیت این پهنه مطابق 
با آخرین مصوبه شورای عالی شهرسازی 

و معماری ایران در چارچوب اقدام کند.

ایجاددسترسیبرایافرادخاص
خلافقانوناست

احمد صادقی، رئیس کمیته شفافیت و 
شهر هوشمند شــورا: پیشــنهاد می شود 
هرچه سریع تر تطبیق پرونده های مربوط 
به کمیســیون ماده 7)باغ ها( با آیین نامه 
حفــظ اجرایــی قانــون حفــظ و گســترش 
فضای ســبز صورت گیرد و موارد خارج از 

آیین نامه از دستور کار شورا خارج شود.

تقاطع خیابان کاشانی و بزرگراه علامه جعفریعلامه محمدتقی جعفریایستگاه متروی فاقد نام منطقه 15
تقاطع کاشانی و بلوار جنت آباد جنوبیآیت الله کاشانیایستگاه متروی فاقد نام منطقه 25
بلوار جنت آباد جنوبیچهارباغایستگاه متروی فاقد نام منطقه 35

میدان امامزاده قاسمشهید سیداحمد موسویکوچه ارکیده 2 منطقه 41
خیابان لواسانیشهید مهرداد معیرکوچه فاقد نام منطقه 51
اقدسیهشهید موسی فتح آبادیکوچه شب بو منطقه 61

امامزاده قاسمشهیدمحمدرضا سوریکوچه مریم منطقه 71
ولنجکاستاد دکتر احمد روستاخیابان گلستان سوم منطقه 81

قیطریهشهیدان فائزه و شهاب منصوریکوچه مهر سوم منطقه 91
میدان پاستوربصیرتکوچه اختر منطقه 1011

حدفاصل آزادی تا خیابان پرچمشهدای مناخیابان رودکی شمالی منطقه 112
حدفاصل خیابان کمیل تا خیابان آزادیرودکیخیابان رودکی جنوبی منطقه 1210

خیابان سئولشهید فریدالدین معصومیخیابان نسترن منطقه 133
نعمت آبادشهید اسماعیل رستمیکوچه نسترن منطقه 1419

محدودهنام جدیدنام کنونی

اصلاحات نرخ کرایه 
حمل ونقل عمومی

  کاهش نرخ کارت بلیت مبلغ دار از 
۲۹00تومان به ۲850تومان

  کاهش نرخ هر کیلومتر پیمایش در 
مترو از 1۶0ریال به 147ریال

  نرخ پایه کرایه اتوبوس 1800تومان 
  به ازای هــر 5کیلومتر پیمایش در 
خطوط اتوبــوس 400تومان مبنای 

اضافه باشد
  کاهش نرخ کرایه تاکسی در پیک 

ترافیک از 50درصد به ۲5درصد 
  کاهش نرخ کرایه تاکسی در شرایط 
بد آب وهوایی از 40درصد به 15درصد 

مکث

مصوبه ای که 19سال خاک خورد!
ترافیک، ســردرگمی، اتلاف وقت و آلودگی هوا 
ازجمله مشکلاتی است که برگزاری نمایشگاه های 
پرمخاطب در مرکز پایتخت ایجاد می کند و مردم 
بزرگ ترین آســیب را از عدم اجرای این قانون 
شهری می بینند. نبود مدیریت یکپارچه شهری 
ســبب می شــود که مدیران مختلف از اجرای 
مصوبات سر باز زنند و با برگزاری نمایشگاه های 
پرمخاطب در مرکز تهران، پایتخت را قفل کنند؛ 
با همه این موارد بایــد ببینیم بالاخره این قانون 
شهری اجرا می شود یا اینکه همانند سالیان سال 

از درد ترافیک ناله سر خواهیم داد.

مکث

مشکل، نداشتن کارت بانکی است
وعده اعضای شورای شهر تهران برای حل 

مشکل مهاجران افغانستانی در متروی تهران 

اعضای شورای شهر تهران نسبت به عدم امکان خرید بلیت 

پیگیری
مترو توسط مهاجران غیرقانونی ساکن پایتخت واکنش نشان 
دادند. به گزارش همشــهری، نزدیک بــه ۴۰۰هزار اتباع 

به صورت غیررسمی در تهران حضور دارند. 
این آمار معاون هماهنگی برنامه و بودجه سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان 
تهران برای بهمن ماه سال گذشته است. حال تصور کنید این افراد امکان داشتن 
کارت بانکی را ندارند و با پرداخت پول نقد مایحتاج خود را تامین می کنند؛ بر 
این اساس یکی از الزامات حضور این افراد در تهران، خرید بلیت برای تردد با 
حمل ونقل عمومی است، اما چندی است شرکت بهره برداری متروی تهران 
فروش نقدی بلیت های خود را لغو کرده است و شهروندان تنها با کارت بانکی 
می توانند خرید بلیت را انجام دهند و حالا این تصمیم با دردسرهایی روبه رو 

شده است.
پرویز سروری در جلسه شورای شهر تهران در تذکر پیش از دستور خود با بیان 
اینکه خدمات دهی مترو به اتباع به دلیل آنکه کد ملی ندارند با مشکلات زیادی 
مواجه شده است، گفت: در گذشته تک بلیت هایی به صورت نقدی فروخته 
می شد و این از بروز مشکلات جلوگیری می کرد. بسیاری از اتباع در شهرها 
زندگی می کنند و باید از خدمات بهره مند شوند و لازم است هرچه سریع تر 

این معضل حل شود.

مشکل مهمانان افغانستانی باید در سطح کلان کشور حل شود 
سیدجعفر تشکری هاشمی، رئیس کمیسیون عمران و حمل ونقل شورای شهر 
تهران با اشاره به این موضوع در گفت وگو با خبرنگار همشهری می گوید: »تا 
پیش از این اتباع می توانستند با پرداخت نقدی بلیت مترو خریداری کنند، اما 
در انتخاب پیمانکار فروش بلیت تأخیراتی ایجاد شده و سازوکار قبلی بر هم 
خورده و امکان پرداخت نقدی وجود ندارد که مردم را با مشکلاتی مواجه کرده 
است.« او می افزاید: »به همین ترتیب برای مهمانان افغانستانی ما مشکل ایجاد 
شده و پیگیر هستیم با انجام شیوه ای همه کسانی که در این کشور زندگی 

می کنند، امکان تردد داشته باشند.«
تشکری هاشمی تأکید می کند: »با شرکت مترو هم صحبت هایی انجام شده تا 
به نحوی این مشکل درست حل و فصل شود، اما اینکه افغانستانی های مقیم 
ایران نتوانند حساب بانکی یا کارتی برای رد و بدل مالی داشته باشند، مشکلی 

است که باید در سطح کلان کشور حل شود.«
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